
BESTYRELSESMØDE I LANGÅ BÅDELAUG DEN 14/11 2022. 

 

Mødedeltagere:  Georg, Erling. Hanne, Poul, Erik, Niels Peter og Lone. 

   

Nyt fra formanden:  

Vi har startet en dialog med kommunen omkring toiletterne. De er fejl dimensioneret, og vi håber at 

vi kan få dem koblet direkte på kloakken ved campingpladsen. 

Der er søgt ved kommunen om opstilling af sauna tønde ved campingpladsens ophalersted. Vi er 

blevet spurgt ved høring, bestyrelsen har ingen indvendinger. 

Det er aftalt at der skal være mere effektiv glatføre bekæmpelse. 

Nyt fra næstformanden: 

Intet nyt. (er godt nyt) 

Nyt fra kassereren: 

Det går på jævle vis. 

Nyt fra pladsmanden: 

Vi får en ny skraldespand til organisk affald. Denne skal deles med fiskeriforeningen. Kommunen står 

også her for tømning. Den ska stå samme sted som de øvrige. 

Nyt fra festudvalget: 

Intet nyt. Vi ses til næste år. 

Nyt fra talsmanden: 

Alle er tilfredse. 

Eventuelt: 

 


